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Start på videresendt besked: 

Fra: Steen Olsen <steenalbertolsen@mail.tele.dk> 
Dato: 5. august 2019 kl. 09.42.11 CEST 
Til: 'Jørgen Grüner' <jogru@slagelse.dk>, "'Anne Bjergvang'" <annemb@live.dk> 
Cc: 'Steen Albert Olsen (Byråd)' <stols@slagelse.dk>, 'Flemming Kortsen' <flkor@slagelse.dk> 
Emne: Initiativsag eller behandling under sag nr. 21 i udkast til MPL dagsorden vedr.  Seerdrup Å 
og klage på førstkommende udvalgsmøde 13. august 

  

Til MPL udvalget 

v/Formand Jørgen Grüner og Anne Bjergvang  

cc centerchef Flemming Kortsen. 

  

Undertegnede anmoder herved om at følgende 
behandles enten under sag nr. 21 på udvalgets 
dagsorden – alternativ særskilt initiativsag på 
førstkommende udvalgsmøde.  

  

Beslutningstema: 

Manglende overholdelse af Instruks til 
grødeskæring i henhold til vedtagende 
vandløbsregulativ.  

  

Baggrund: 
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Igennem de seneste år og byrådsperioder har 
skiftende udvalg og byråd drøftet grødeskæring i 
forhold til det vedtagende vandløbsregulativ. 
Desuden er revideret og vedtaget nye vandløbs 
regulativer – herunder navnlig grødeskæring - 
manuel og maskinel. Af nye regulativer 
husker  jeg i skrivende stund Hesselbyrenden, 
Lillevangsrenden, Maglemose Å, Skiderenden, 
Vestermose Å 

  

Samtidig har vi drøftet kvaliteten af det udførte 
arbejde, erstatninger samt sikring af hvilke 
arbejde der bestilles til entreprenør service og 
dennes evne til sammen med kommunen, at 
eksekvere bestillingen. Dette bla. på baggrund af 
flere direkte fejlagtige arbejder til store skade for 
å løb, naturen og dyrelivet omkring. Hver gang 
med en klar administrativ tilkendegivelse af, at nu 
blev det ”bedre tider”. Jeg husker bla. senest 
Øllemoserenden 2018, Vestermose Å 2017, Tude 
Å 2015. 

  

Seneste er i Sjællandske omtalt Danmarks 
Sportsfiskerforbunds klage over  beskæring af 
Seerdrup A,  hvor Christian S. Rasmussen 
medgiver, at grødeskæring ikke har fundet sted jf. 
gældende regulativ. 
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Indstilling fra Steen Olsen udvalgsmedlem MPL: 

  

1.  Administrationen redegør for hvordan 
ordre/bestilling af vedligeholdelses arbejdet 
foregår. Herunder hvordan 
grødeskæringsplanerne for vandsystemerne 
anvendes og hvordan der skelnes mellem 
manuel og maskinel grødeskæring. 

2.   Der redegøres for hvorfor det atter gået galt 
i 2019 fsv. Seerdrup Å – er det Instruks eller 
faglighed af eksekvering. Bla. hvordan har 
kommunens og entreprenørs egenkontrol 
været i denne sag? 

3.   Hvordan og hvornår vil de påførte skader i 
Seerdrup Å blive genoprettet? 

4.   Hvilke konsekvenser vil gentagelser år efter 
år fra 2015 – 2019 blive undgået 
fremadrettet? (feks. fsv. instruks, faglighed, 
økonomi - både kommunens og erstatning 
hos entreprenør) 

5.  Hvordan skal vi politisk have tillid til at 
arbejdet fremadrettet kan gennemføre 
grødeskæringen efter gældende regler? 

6. Hvorfor er det igen Sportsfiskerne der skal 
finde ud af at der er noget galt?  

7. Hvordan og hvornår vil det være muligt at 
grødeskæring hjemtages til 
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entreprenørservice (kontraktaftale) og hvilke 
investering og uddannelser skal der til? 

  

  

  

  

Med venlig hilsen 

Steen Olsen 

Medlem af Slagelse Byråd, 

Hønagervej 2, Eggeslevmagle,  4230 Skælskør. 

Telefon 20.45.57.32 

Steenalbertolsen@mail.tele.dk 
  

Det sammenkædede billede kan ikke v ises. Filen er muligvis blevet flyttet, omdøbt eller slettet. Kontrollér, at linket peger på den korrekte fil og placering.

 
  

  
  


